
From: Radostin Shavov  
Sent: Tuesday, September 29, 2020 2:30 PM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детскиясли, детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на териториятана Столична община 

 

Относно: Доклад с рег. № СОА20-ВК66-7501/15.09.2020 г., Проект на решение, Мотиви 

и Предварителна оценка на въздействието относно приемане на Наредба за прием на 

деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски градини и в подготвителните 

групи в общинските училища на територията на Столична община 

 

На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община. 

 

Уважаеми г-н Чобанов, 

 

Бих искал да изразя несъгласието си с премахването на К5 без гратисен период. Не 

може такива промени да бъдат прилагани моментално при положение, че има 

действащ механизъм за точкуване и ние сме разчитали на него към момента на 

кандидатстване. Това би засегнало стотици родители, чиито деца посещават СДЯ към 

момента. Също така би нарушило правото им на информиран избор относно 

заведението, в което са кандидатствали.  

 

Детето ми вече посещава СДЯ и приемането на този проект без гратисен период 

лишава мен и семейството ми от информиран избор, което считам за дискриминация. 

 

С уважение, 

Радостиш Шавов 
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